
El Consell Consultiu dictamina que l’actuació del Consell de Formentera en una llicència de Punta Gavina va ser correcta

El Consell de Formentera ha aprovat avui en sessió plenària de caràcter extraordinari i urgent
no revisar la llicència d’obres atorgada en l’expedient urbanístic núm. 373/2006 (promogut per
Punta Na, SLU), perquè no pateix cap de les causes de nul·litat radical o de ple dret invocades
per l’entitat SUNWAY, SL, i, per tant, no procedeix la revisió d’ofici d’aquesta llicència. La
proposta ha rebut el vot afirmatiu de Gent per Formentera, PSOE i Compromís, mentre que el
PP s’ha abstingut.

  

L’aprovació d’aquesta proposta ve precedida per un dictamen del Consell Consultiu de les Illes
Balears que el 21 de novembre passat concloïa que de les tres causes de presumpta il·legalitat
de la llicència atorgada a Punta Na SLU que havien estat invocades en la sol·licitud de revisió
d'ofici, cap d'elles és constitutiva de nul·litat de ple dret i que, per tant, no cal revisar la llicència.

  

Per a Alejandra Ferrer, consellera de Territori, queda demostrat que les tres causes de
presumpta il·legalitat exposades; manca de publicació perquè els interessats poguessin
realitzar al·legacions, falta d’informe jurídic del Consell Insular i incompliment amb la tipologia
unifamiliar establerta a les normes subsidiàries, no són certes. “El Consell Consultiu diu que sí
que hi va haver publicació, en segon lloc, diu que sí que hi van haver informes jurídics. I
finalment, que la llicència complia amb la tipologia d’habitatge unifamiliar aïllat. Per tant, es fa
innecessari tornar a revisar la llicència”.

  

Així mateix, Ferrer acusa al PP d’intentar “fomentar ombres de dubte sobre l’equip de govern
des de que es van aprovar les normes subsidiàries, incitant a través de les seues declaracions
a l’empresa SUNWAY a seguir interposant recursos contra diferents llicències”. La titular de
territori ha criticat també el canvi del sentit de vot del PP. “Canviar el vot, simplement perquè no
t’agradin les declaracions de la consellera és força trist. En un Ple s’hauria de votar en
consciència i sobretot, respecte dels informes que un té per a lectura anterior i no perquè no ha
agradat el que diu la consellera”, ha conclòs Ferrer.
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